
DAY 1 Penang – Transit City – Chengdu (MOB)
Assemble at Penang International Airport for departure flight to Chengdu. Upon
arrival, transfer to hotel for check in.
**Overnight at Chengdu

DAY 2 Chengdu - JiuZhaiGou (B/L/D)
After breakfast, drive to JiuZhaiGou. En-route visit to Baishi Qiang Village,
outview Song Pan Ancient Wall.
**Overnight at JiuZhaiGou

DAY 3 JiuZhaiGou (B/L/D)
After breakfast, visit JiuZhaiGou Scenic Area (include buggy). At night you may
join Jiuzhai Thousand Love Show at your own expense (RMB280 / pax)
*JiuZhaiGou -- It named after the nine Tibetan villages. The water is clear and
clean due to the natural filtration. Emerald Sea, Folding Waterfall, Colorful
Forest, Snow Peak, Zangqing, and Blue Ice are called "Six Wonders".
** Overnight at JiuZhaiGou

DAY 4 JiuZhaiGou - HuangLong - MaoXian (B/L/D)
Visit Huang Long Scenic Area. Next, proceed toMaoXian.
*It is famous in the world for the "four wonders" of colorful ponds, snow
mountains, canyons, and forests, together with beach streams, ancient
temples, and folk customs, it is called "seven wonders".
**Overnight at MaoXian

DAY 5 MaoXian - DuJiang Yan - Emei Moutain (B/L/D)
After breaksfast , we will proceed to visit world heritage DuJiangYan Irrigation
System (include buggy). Next photostop at Trendy Panda Square, Jongshuge
bookstore. After that proceed to Baoguo Temple.
*DuJiangYan Irrigation System - World oldest and The grand water conservancy
project characterized by no dam water diversion, the surrounding scenery is
beautiful, and it is a national key cultural relic protection unit.
**Overnight at Emei moutain

DAY 6 Emei Mountain - Leshan - Chengdu (B/L/D)
After breakfast, visit to Leshan Big Buddha (include boat ride)

Next visit Huanglongxi Ancient City.
*Leshan big buddha - World highest Big Sitting Buddha, Mi lee
Buddha.
**Overnight at Chengdu

DAY 7 Chengdu (B/L/D)
After Breakfast, visit Panda Conservation Centre (Include Buggy). Then,
visit to Chunxi Road Pedestrian Street and Taikoo Li enjoy shopping.
Enjoy Sichuan Opera Face Changing Show.
** Overnight at Chengdu

DAY 8 Chengdu - Transit City (B/L/D)
After breakfast visit to Sichuan Museum, Wide and Narrow Alleys (Old
Chengdu) and Jin Li Ancient Street and , experience the lifestyle of old
Chengdu and feel the commercial street full of ancient history. Then,
enjoy shopping at Trendy Chengdu SKP and Night Market. After dinner
transfer to airport for flight back.
**Overnight on board

DAY 9 Transit City - Penang
Arrived Penang. Tour Ends
**Home sweet home.

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2024

 EXCLUSIVE UPGRADE VIP COACH

 JIUZHAIGOU SCENIC AREA (INCL

CHARTER BUS)

 PANDA BASE (INC. BUGGY)

 HUANG LONG SCENIC AREA

 DUJIANGYAN IRRIGATION SYSTEM

(INCL BUGGY)

 LESHAN BIG BUDDHA (BOAT RIDE)
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**Exclude Tour Leader Tipping

FTG9D7NCTUHENG060623IS



DAY 1 槟城 - 中转城市 - 成都 (机上用餐)

集合于槟城国际机场乘搭客机飞往成都。接机送酒店休息。

**夜宿于成都

DAY 2 成都 - 九寨沟 (早午晚餐)

享用早餐后，乘车前往九寨沟。 途径游览白石羌寨，外观松潘古

城墙。
**夜宿于九寨沟

DAY 3 九寨沟风景区 (早午晚餐)
早餐后将前往游览九寨沟风景区（含环保车）。晚上可自费观赏九

寨千古情表演（RMB280/人)。
*九寨沟风景区 -“九寨归来不看水”，是对九寨沟景色真实的诠

释。泉、瀑、河、滩 108 个海子，构成一个个五彩斑斓的瑶池玉

盆。翠海、叠瀑、彩林、雪峰、藏情、蓝冰，被称为“六绝”。
** 夜宿于九寨沟

DAY 4 九寨沟 - 黄龙 - 茂县 (早午晚餐)

早餐后前往游览黄龙风景区，游览完毕后前往茂县。

黄龙风景以彩池、雪山、峡谷、森林“四绝”著称于世）再加上滩
流、古寺、民俗称为“七绝”。

**夜宿于茂县。
DAY 5 茂县 - 都江堰 - 峨眉山 (早午晚餐)

早餐之后 ,前往世界文化遗产都江堰水利工程（含电瓶车）。接着

前往参观网红熊猫广场打卡，网红书店钟书阁。接着前往峨眉山，
参观报国寺。
*都江堰水利工程- 全世界至今为止，年代最久、唯一留存、以无

坝引水为特征的宏大水利工程,附近景色秀丽，属全国重点文物保

护单位。
**夜宿于峨眉山

DAY 6 峨眉山 - 乐山 - 成都 (早午晚餐)
早餐后游览乐山大佛（含游船）。然后游览黄龙溪古镇。然
后返回成都。

*乐山大佛- 弥勒佛坐像，是世界最高的石佛像
** 夜宿于成都

DAY 7 成都 (早午晚餐)

早餐之后 ,前往熊猫基地（含电瓶车），之后游览春熙路步

行街，远洋太古里，观赏川剧变脸秀。
**夜宿于成都

DAY 8 成都 - 中转站 (早午晚餐)

早餐后游览四川博物院，宽窄巷子。之后游览锦里古街，体

验当年老成都的生活方式和感受充满古老历史的商业街。接

着前往网红成都 SKP 购物街和网红夜市。晚餐后送往机场返
回美丽的家园。

** 夜宿于机上

DAY 9 中转站 - 槟城
抵达槟城。行程结束

**温暖的家

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2023

 独家升级 VIP 3 排座巴士
 九寨沟风景区（独家环保包车）
 熊猫基地（含电瓶车）
 黄龙风景区
 都江堰水利工程 （含电瓶车）
 乐山大佛（含游船）
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**不包含领队小费
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